
Bestyrelsesmøde d. 3.2.2025 St. Sjørup bylaugh 

Tilstede: Jonna, Martha, Torben, Birger, Birgitte, Hanne, Lars og Maibritt  

Referant: Maibritt 

 

1. Opfølgning fra sidste referat: 

Det er ikke alle der har modtaget sidste referat. Dette sendes ud en gang     mere til 

dem som meddeleler Maibritt at de ikke har modtaget det. 

 

2. Økonomi: 

Det går lige med økonomien. Der er nogle medlemmer som ikke har betalt 

kontingent. 

Endvidere snakkes der om pengesedler som udløber pr. 31.5.2025. Til markedet til 

sommer, skal vi her være opmærksom på når der betales kontant, om det er gyldige 

pengesedler.  

 

3. Nyt fra formanden: 

Lars har søgt kommunen om nogle midler til at renovere fælleshuset - der afventes 

svar herfra.  

Lars vil igen forsøge at skrive til Østjyllandspoliti ang. Den bil med Polske 

nummerplader som holder bag scenen nede ved fælleshuset, da den har holdt der 

meget længe.  

 

4. Aktiviteter i fælleshuset, fællesspisninger og udlejninger: 

Sidste fællesspisning gik rigtig godt og der var stor tilslutning hertil. Der vil i 2025 

forsøges med en fællesspisning hver 2 måned. Det er besluttet at der skal være 

nogle tovholdere for de her fællesspisninger og disse tovholdere behøver ikke være 

nogle fra bestyrelsen. Der vil komme datoer på fællesspisninger for 2025 og her har 

alle mulighed for at sætte sig på som tov holder. Bestyrelsen anbefaler at der er 3 

tovholder pr. fællesspisning.  

Der er nogle udlejninger af fælleshuset her i foråret. 

Der aftales at der vil blive lavet en kalender oversigt over fællesspisninger og andre 

arrangementer samt arbejdsweekender, som sendes ud. På denne oversigt vil det 



også fremgå hvornår der er bestyrelsesmøde og generalforsamling. (Denne kalender 

oversigt er under udarbejdelse og skal derefter godkendes af alle bestyrelses 

medlemmer).  

5. Sommerby:  

Beslutning om mad og drikke billetter: Det besluttes på mødet at mad –og drikke 

billetter beholdes. Der aftales at der evt. skal laves nogle nye og flere af dem, så vi er 

sikre på at der er nok til alle frivillige som gør et stort stykke arbejde til markedet.  

Forståelse af arbejdsfordelinger: Der skal til markedet laves nogle tovholdere for 

hver arbejdsopgaver der er. F.eks: Pølser, is og kaffe, drikkevarer, brandudstyr osv 

osv... Dette for at skabe et overblik, så alle ved hvem man kan henvende sig til hvis 

der er behov herfor. Dette skal synliggøres mere end det før har været. 

 

6. Evt. 

 

 


